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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Sinds een aantal jaar is het dagelijks onderhoud aan de buitensportparken (met name aan de velden)

overgedragen aan de verenigingen die gebruik maken van de complexen. Voor het uitvoeren van dit
onderhoud ontvangen de verenigingen een jaarlijkse financiële bijdrage van de gemeente. Voor die

financiële bijdrage wordt het meeste onderhoud, al dan niet collectief, door de verenigingen weer

uitbesteed aan gespecialiseerde bedrijven. Door de regie bij de verenigingen weg te leggen bespaart

de gemeente mankracht en heeft de vereniging de vrijheid om te kiezen voor een aannemer dan wel

een aantal zaken zelf te doen.

De hoogte van de bijdrage wordt jaarlijks geïndexeerd met de prijsindex zoals die wordt toegepast op

de gemeentelijke begroting. ln 2023was dit2,8Yo.ln het verleden was dat altijd voldoende om de

kosten te dekken. De praktijk wijst echter uit dat de werkelijke prijzen van het veldonderhoud voor

sommige verenigingen, vooral voor die clubs die niet collectief hebben aanbesteed, nu met een

veelvoud van deze 2,8o/o zijn gestegen. Ten tijde van voor de onderhoudsoverdracht zou de
prijsstijging volledig ten laste van de gemeente zijn gekomen. Nu lijkt een aantal verenigingen

onbedoeld de dupe te worden van de huidige enorme inflatie, daar waar de oorspronkelijke insteek

slechts was de gemeente te ontlasten van taken.

Prijsstijgingen zijn nu zo hoog dat clubs in de financiële problemen kunnen komen en mogelijk kan dit

ook leiden tot verslechterd onderhoud aan de velden met alle gevolgen van dien.

De fractie van VLP Roosendaal heeft hierover enkele vragen:

1. Bent u bekend met de hierboven geschetste situatie en zo ja, heeft u hierop al actie

ondernomen? Graag een toelichting.
2. Bent of was u zich bewust dat deze constructie (het overdragen van de regie van het veld-

onderhoud) bovengenoemde onbedoelde en ongewenste neveneffecten met zich mee kon

brengen? Graag een toelichting.
3. Bent u bereid in het vervolg, vanaf 2024, de regeling toe te passen naar de geest van de

afspraak, namelijk dat de gemeente alle verenigingen compenseert voor de

onderhoudskosten met de werkelijke prijzen?

4. Bent u bereid om voor 2023, de verenigingen die het betreft, alsnog te compenseren voor het

verschil tussen de toegepaste prijsindex van2,ïYo en de werkelijke prijsstijgingen? ln de

begroting is immers rekening gehouden met een aparte stelpost "indexering inflatie" van €

75.000,- juist om hogere prijsstijgingen op te vangen. Graag een toelichting.

5. Wie is verantwoordelijk voor achterstallig onderhoud aan de sportcomplexen als dat door

bovengenoemde situatie gaat ontstaan?
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6. Bent u bereid met de clubs en de Roosendaalse Voetbalfederatie (RVF) hierover in overleg te

treden met de intentie de afspraken aan te scherpen ter voorkoming van ongewenste

neveneffecten zoals hierbij geschetst en zo ja, neemt u hiertoe het initiatief? Graag een

toelichting.

Namens de fractie van VLP Roosendaal,

Eric de Regt en Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u bekend met de hierboven geschetste situatie en zo ja, heeft u hierop al actie
ondernomen? Graag een toelichting.

Er hebben zich nog geen clubs bijde gemeente gemeld met dit probleem. Ambtelijk is er met
de RVF overleg geweest. Daarin is geconstateerd dat de onderhoudsbijdrage de afgelopen
jaren is gestegen, terwijl de kosten voor het, door de verenigingen aanbestede
onderhoudscontract voor het veldonderhoud, gelijk zijn gebleven.

2. Bent of was u zich bewust dat deze constructie (het overdragen van de regie van het
veld-onderhoud) bovengenoemde onbedoelde en ongewenste neveneffecten met zich
mee kon brengen? Graag een toelichting.

Ja. Om prijsstijgingen op te vangen wordt de onderhoudsbijdrage jaarlijks geïndexeerd
conform de indexering van de gemeentelijke begroting. Ook als er andere omstandigheden
zijn die kostenverhogend zijn kunnen de verenigingen en gemeente hierover in gesprek gaan.
Zo is bij de invoering van de Green Deal in 2020 het onderhoud duurder geworden en is de
onderhoudsbijdrage daarop bijgesteld. Overigens is de oorspronkelijke insteek niet het
ontlasten van taken van de gemeente. Met de overdracht is invulling gegeven aan de Agenda
van Roosendaal en is de zelfredzaamheid van de verenigingen vergroot. Daarnaast kunnen
verenigingen inverdienen door de inzet van zelfiruerkzaamheid.

3. Bent u bereid in het vervolg, vanaf 2024, de regeling toe te passen naar de geest van
de afspraak, namelijk dat de gemeente alle verenigingen compenseert voor de
onderhoudskosten met de werkelijke prijzen?

Als het budget dat verenigingen beschikbaar hebben voor onderhoud (de onderhoudsbijdrage
plus de vervallen gebruiksvergoeding) ontoereikend blijkt voor het collectief aanbestede
onderhoud, zullen wij met de verenigingen in gesprek gaan hierover.

4. Bent u bereid om voor 2023, de verenigingen die het betreft, alsnog te compenseren
voor het verschil tussen de toegepaste prijsindex van 2,8Yo en de werkelijke
prijsstijgingen? ln de begroting is immers rekening gehouden met een aparte stelpost
"indexering inflatie" van € 75.000,- juist om hogere prijsstijgingen op te vangen. Graag
een toelichting.

Op dit moment zien we geen aanleiding om de huidige afspraken te wijzigen. De

daadwerkelijke prijsstijging voor het collectief aanbesteedde onderhoud is lager dan de

toegepaste prijsindex.

5. Wie is verantwoordelijk voor achterstallig onderhoud aan de sportcomplexen als dat
door bovengenoemde situatie gaat ontstaan?

De vereniging is daarvoor verantwoordelijk. Als een vereniging de gebruiksovereenkomst met
de gemeente niet na kan komen, moeten vereniging en gemeente hierover in overleg gaan.



6. Bent u bereid met de ctubs en de Roosendaalse Voetbalfederatie (RVF) hierover in

overleg te treden met de intentie de afspraken aan te scherpen ter voorkoming van

ongewenste neveneffecten zoals hierbij geschetst en zo ja, neemt u hiertoe het

initiatief? Graag een toelichting.

Wij zijn altijd bereid om in overleg te gaan maar we zien daar op dit moment geen aanleiding

toe voor dit onderwerp. Voor deze situatie is er ambtelijk hierover met de RVF inmiddels

overleg geweest. Daarin is geconstateerd dat de onderhoudsbijdrage de afgelopen jaren is

gestegen, terwijl de kosten voor het collectief aanbestede onderhoudscontract gelijk zijn

gebleven. Daarnaast hebben verenigingen zicht niet bijde gemeente gemeld, ook niet bijde
RVF.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De

a---¿

\4'-,

eeste


